
 
 

ZAPISNIK SA 25. REDOVNE PROGRAMSKO-PLANSKE 
 SKUPŠTINE HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA 

 
 

Redovna programsko-planska  25. Skupština HMS-a održana je u subotu 16.12.2017. godine u 
prostorijama AMK Križevci,  Zagrebačka 33, Križevci  s predviđenim početkom u 11.00 sati, a kako u 
zakazno vrijeme nije bila nazočna natpolovična većina Skupštine, početak je odgođen u  11.30 sati.  
 
Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 
 

1) MK BEDEKOVČINA – zastupnik  Marinko Hranić 
2) MK BJELOVAR – zastupnik Damir Cvjetičanin 
3) BMW MK ZAGREB – zastupnik Stjepko Varga 
4) MS GRADA ZAGREBA – zastupnik opunomoćenik Ivica Mihaljević 
5) MCK JASKA – zastupnik  Mladen Čop 
6) MK KARAS TEAM – zastupnik  Antun Karas 
7) OTMK KARLOVAC- zastupnik opunomoćenik Pavao Budinšćak 
8) MK KRAŠIĆ – zastupnik  Josip Rajaković 
9) MK KRIŽEVCI – zastupnik Dragutin Srečec 
10) MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Ivan Lafter 
11) MOTO SUCI PGŽ – zastupnik opunomoćenik Đuro Žličar 
12) MK PAKRAC LIPIK – zastupnik opunomoćenik Branko Majstorović 
13) MK PETRINJA – zastupnik Joso Barić 
14) ŠK 1.HMK ZAGREB – zastupnik  Miro Papec 
15) SMK SAVSKI MAROF – zastupnik Miljenko Topol 
16) MŠD ZABOK – zastupnik opunomoćenik Srećko Margetić 
17) SK UNIA – zastupnik opunomoćenik Renata Suchy 
18) MCK 97 – zastupnik opunomoćenik Zoran Mioč 

 
19) IGOR KLARIĆ – zastupnik predstavnik Komisije sportaša 
 
20) STJEPAN PERŠIN – zastupnik predsjednik HMS-a 

 
 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) MK Azalea, Zadar 
2) EMK Buzet, Buzet 
3) MK Blatnjavi – Muddy, Zagreb 
4) MKK Calderiva, Vodnjan 
5) MCK Cetina, Grab 
6) MK Classic Racing, Zagreb, zastupnik Igor Bošković 
7) MK Gajs Tim, Zagreb 
8) MK Gornja Petrička, zastupnik Vlado Mrazović 
9) SMK Karlovac, Karlovac 
10) MKK KIA Božić, Zagreb 
11) MCK Kvarner, Matulji 
12) MK Matulji Racing, Matulji, zastupnik Dean Grbac 
13) MK Metalni Racing, Varaždin, zastupnik Marko Horvat 
14) MCK Nova Rača, Nova Rača 
15) MK Oroslavje, Oroslavje 



 
 

 
16) MK Požega promet, Požega, zastupnik Zlatko Jaroš 
17) EK Rukokaža, Zagreb, zastupnik Darko Barišić 
18) MCK TRP Marović, Rakov Potok, zastupnik Dragutin Marović 
19) MZ Zagrebačke županije, zastupnik Ivan Bertovići 
20) Dario Horvat, zastupnik predstavnik Komisije sportaša  

 
Skupštinu je nakon intoniranja himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gosp. Stjepan Peršin, 
koji je pozdravio sve prisutne, zaželio dobrodošlicu i zahvalio na dolasku. 
 
Gosp. Peršin je pročitao predloženi dnevni red  koji  glasi: 
 

Dnevni red: 
1. Usvajanje zapisnika sa 24. Redovne Skupštine održane 21.03.2017. 
2. Izbor: 

2.1. verifikacijske komisije – 3 člana 
2.2. zapisničara 
2.3. ovjerovitelja zapisnika – 2 člana 

3. Prijem članica iz privremenog članstva u redovno članstvo u HMS 
4. Prijem novih članica u HMS 
5. Brisanje članica iz članstva u HMS-u zbog neplaćene članarine 
6. Prijedlozi: 

6.1. Programa rada za 2018. godinu 
6.1.1. Skupštine i njenih tijela 
6.1.2. Odbora za sport  
6.1.3. Odbora za motociklizam 

7. Plan prihoda i rashoda 
7.1. Vlastiti prihodi 
7.2. Prihodi od Hrvatskog olimpijskog odbora (HOO) 
7.3. Ostali prihodi 

8. Rasprava po 6. i 7. točki te donošenje odluka i zaključaka 
9. Ostala pitanja i prijedlozi 
 

Takav dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
Ad.1.) Usvajanje zapisnika sa 24. redovne Skupštine održane 21.03.2017. 
Zapisnik sa 24. redovne Skupštine HMS-a je jednoglasno uvojen.. 
 
Ad.2. ) Izbor: 2.1. Verifikacijske komisije; 2.2. Zapisničara; 2.3. Ovjerovitelja zapisnika 
2.1. Na prijedlog predsjednika, jednoglasno je usvojena Verifikacijska komisija u sastavu Miro Papec, 
predsjednik, Mladen Čop i Zoran Mioč, članovi komisije. 
2.2. Jednoglasno je usvojen prijedlog da zapisničar bude Renata Suchy. 
2.3. Jednoglasno je usvojen prijedlog da ovjerovitelji zapisnika budu Antun Karas i Igor Klarić. 
 

Predsjednik Verifikacijske komisije izvjestio je da je na Skupštini prisutno 20 zastupnika i/ili 
opunomoćenika s pravom glasa od ukupno 40 članica i/ili osoba s pravom glasa. Kako u zakazano 
vrijeme nije bila prisutna natpolovična većina članova Skupštine, nakon proteka 30 minuta sjednica 
Skupštine je počela s radom (članak 31. Statuta HMS-a). Natpolovična većina je  11 glasova, a 
dvotrećinska 15 glasova. 
Jednoglasno je prihvaćen izvještaj predsjednika Verifikacijske komisije. 
 
 



 
 
Ad.3.) Prijem članica iz privremnog članstva u redovno članstvo  
Gosp. Ivan Lafter je obavijestio da ovom prilikom takvih klubova nema. 
 
Ad.4.) Prijem novih članica u HMS 
Upravi odbor je na svojoj 5. sjednici održanoj 11.07.2017. donio odluku kojom se predlaže Skupštini da u 
privremeno članstvo primi Moto klub „MX Ribnik“ iz Ribnika. Klub je uplatio članarinu. 
 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanje usvojili odluku da se u privermeno članstvo primi 
Moto klub „MX Ribnik“ iz Ribnika.    
 
Ad.5.) Brisanje članica iz članstva u HMS-u zbog neplaćene članarine 
Upravni odbor je na svojoj 7. sjedinici održanoj 14.12.2017. donio odluku kojom se predlaže Skupštini da 
zbog neplaćanja članarine za 2017. godinu iz članstva u HMS-u  izbrišu: 
 

- MK Istra, Poreč  
- MS Osijek, Osijek 
- MK Zlatar Bistrica, Zlatar Bistrica 
- MCK Santarija, Pazin  -  
- MK Podsused, Zagreb 

 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanje usvojili odluku  o brisanju gore navedenih klubova iz 
članstva u HMS-u. 
 
Ad.6.) Prijedlozi programa rada za 2017. godinu Skupštine i njenih tijela, Odbora za sport i Odbora 
za motociklizam 
Gosp. Peršin je izvjestio da će se  2018. godini održati 2 Skupštine kako je predviđeno zakonom i to 
izvještajna 24.03.2018. dok bi se programska održala polovicom prosinca 2018. 
Upravni odbor održao bi od 7 do 10 sjednica tijekom 2018., a dnveni redovi bi bili vezani od događanja. 
Podjela priznanja najboljima Noć prvaka održat će se 27. siječnja u Jastrebarskom pod pokroviteljstvom 
Predsjednice RH, a nazočiti će i gosp. Wolfgang Srb, predsjednik FIM Europa, te ostali predstavnici 
institucija naše države, predstavnici gradova, županija i općina gdje se održavaju naša natjecanja. Tijekom 
2018. održat će se natjecanja europskog i svjetskog ranga, a Šibenik – Solaris će biti domaćin FIM 
Motocampa 2018. HMS konkuriraza organizaciju FIME kongreesa 2019. u Zagrebu. Planiraju se 
razgovori u CVH-a, HAK-u, MUP-u kao i u TZ, jer sport je promotor turizma. Suradnja s HOO je dobra 
te će se nastaviti tako i u 2018. Probati će se nastaviti i dobra suradnja sa susjednim savezima, AAMU, 
AMM kao i sa FIME i FIM.  
Važna je i suradnja s loklanim televizijama i ostalim medijima. Pojačati surdanju na nacionalnim 
televizijama što je vrlo važno radi sponzora.  
Pisani program rada sastavni je dio ovog Zapisnika. 
Ispred Odbora za plan rada dao je Miro Papec, predsjednik Odbora. Pisani program rada Odbora za sport 
sastavni je dio ovog Zapisnika.  
Predsjednik Odbora za motociklizam gosp. Igor Klarić dao je program rada Odbora za motociklizam 
naglasivši pri tom da se motociklizam spominje često u negativnom kontekstu i da bi to trebalo okrenuti 
na pozitivu. Suradnja s HAK-om, MUP-om i CVH-a je važna.  
Gosp. Varga dodaje da se HMS Touring kup nastavlja i u 2018. godini, u prošloj je broj prijeđenih 
kilometara bio veći od 718.000  kao i da će se u organizaciji BMW moto kluba Zagreb  održati 2018 FIM 
Motokamp u Šibeniku.  
Gosp. Lafter dodaje da treba vidjeti kako u Savez što više uključiti motocikliste koji nisu sportaši.  
Pisani program rada sastavni je dio ovog Zapisnika.  
 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanjem usvojili prijedloge programa rada Skupštine i 
njenih tijela, Odbora za sport i Odbora za motociklizam.  



 
 
 
Ad.7.) Plan prihoda i rashoda 
Gosp. Lafter je obrazložio  plan prihoda i rashoda koji je u materijalima za Skupštinu. Plan s HOO je 
nešto veći nego za prethodnu godinu.  U planu rashoda točka 8 se odnosi na troškove delegata na 
natjecanjima. Naši delegati u međunarodnim komisijama sami financiraju svoj rad ili dio troškova 
refundira FIM Europa .  
 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanjem usvojili plan prihoda i rashoda za 2018. 
 
Ad.8.) Rasprava po 6. i 7. točki te donošenje odluka i zaključaka 
Raspravljalo se pod samim točkama dnevnog reda. 
 
Ad.9.) Ostala pitanja i prijedlozi 
9.1. Gosp. Mioč je izvjestio o razgovoru s Kreator TV o ponudi koju će dati organizatorima za reportaže. 
9.2. Gosp. Cvjetičanin je obavijsetio o problemima s promjenama vlasti u gradu i kako MK Bjelovar kreće 
uvijek iz nova. Radi se sve da bi se utrk na Sajmištu mogla održati. 
9.3. Gosp. Majstorović je obavijestio da se mladi dosta teško uključuju u aktivnosti kluba, tj. drštveni rad.  
9.4. Gosp. Lafter obavještava da bi se trebao do 10. siječnja održati sastanak s AMZS. Isto tako napominje 
da je funkcioniranje AAMU došlo u pat poziciju, danas i oni imaju Skupštinu u Zagrebu, a AAMU nije 
nigdje službeno registriran niti ima svoj račun.  
9.4. Gosp. Margetić predlaže da se održavanje FIM Motocampa iskoristi za promoviranje i drugih 
županija kroz koje bi sudionici prolazili. Organizator će poslati dopis svim klubovima koji bi pripremili  
jedan promocijsko-informativni  materijal za objavu na web stranici FIM Motocampa 2018.  
9.5.  Gosp. Čop obavještava o planovima MCK Jaska, posebno vezano uz nove discipline. Gosp. Peršin 
obavještava o mogućnosti staze za trial u Križevcima.  
 
Gosp. Srečec se ispred domaćina svima zahvalio, pozvao sve na ručak u Hotel Kalnik te zaželio sretan 
Božić i Novu godinu.   
 
Skupština je završila s radom u 12.45 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 
 
     

Ovjerovitelji zapisnika: 
 
 
    Igor Klarić 
     
 
 

Antun Karas 


